

Notulen Najaarsvergadering Paardensport vereniging Haarlemmermeer

Datum: 27 november 2017

Aanwezig:

- voltallige bestuur
- aspirant bestuursleden: Sofia Vermeulen, Linda van Looij
- aanwezige leden, zie presentielijst

AGENDA:

1. Opening en vaststelling van de agenda
2. Vaststellen notulen van de voorjaarsvergadering 2017
3. Ingekomen stukken en berichten van verhindering
4. Mutaties bestuur:
 - a. aftredende en niet herkiesbare bestuursleden: Rob Gijzenberg en Marjon Langenkamp;
 - b. voorstel tot verlenen van kwijting aan de aftredende en niet herkiesbare bestuursleden;
 - c. voorstel tot benoeming nieuw bestuurslid: Linda van Looij;
5. Begroting 2018
6. Wedstrijden en andere activiteiten 2018 → jaarkalender 2018
7. Rondvraag
8. Sluiting, drankje en hapje van het bestuur

1 **Opening**

De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering om 20.35. Hij licht toe dat hij het afgelopen half jaar veel plannen heeft gemaakt en kennis heeft gemaakt met het verenigingsleven. Monique van Duijvendijk is gestopt als wedstrijdsecretaris. De voorzitter dankt alle vrijwilligers voor hun inzet.

De agenda is rondgestuurd. De voorzitter vraagt of iemand nog toevoegingen heeft. Arend geeft aan dat het puntje mededelingen van het bestuur is weggevallen van de agenda, dat wordt meegenomen in de vergadering.

2 **Vaststellen notulen voorjaarsvergadering 2017**

De voorzitter neemt de notulen van de voorjaarsvergadering door en vraagt of iemand nog iets toe te voegen heeft. Vervolgens worden de notulen door de vergadering goedgekeurd.

3 **Ingekomen stukken en berichten van verhindering**

De voorzitter deelt mede dat er geen ingekomen stukken zijn. Er zijn wel een aantal berichten van verhindering ontvangen.

4 **Mutaties bestuur**

- a. De voorzitter dankt de aftredende bestuursleden Rob Gijzenberg en Marjon Langenkamp voor hun inzet en geeft nog even een toelichting. De voorzitter geeft aan dat Rob toch heel veel weet van de praktische zaken en hetzelfde geldt voor Marjon voor wat betreft de catering. Marjon blijft wel de inkoop doen. En dat is heel fijn.

De voorzitter meldt voorts dat Monique van Duijvendijk (afwezig) is gestopt als wedstrijdsecretaris en dat dit zal worden opgepakt door Stefanie, Linda en Sofia. Monique wordt ook hartelijk bedankt voor haar inzet (met applaus). De bloemen en het bedankje zullen bij haar langsgebracht worden.

- b. De voorzitter brengt vervolgens het voorstel in stemming om de aftredende leden kwijting te verlenen. Dit voorstel wordt door de vergadering unaniem aangenomen.
- c. De voorzitter geeft aan dat er twee nieuwe bestuursleden zijn gezocht (er was daartoe ook een oproep gedaan) en dat Linda en Sofia bereid zijn deze taak op zich te nemen. Voor deze vergadering is de benoeming van Linda geagendeerd. Sofia is benaderd nadat de agenda al was verstuurd, dus haar benoeming zal voor de volgende vergadering worden geagendeerd. Tot die tijd functioneert Sofia als aspirant bestuurslid. De benoeming van Linda als bestuurslid wordt door de voorzitter in stemming gebracht en unaniem door de vergadering aangenomen.

5 Begroting

Het budget voor 2018 wordt uitgedeeld en Raquel geeft een toelichting op het budget. Er is niet zo veel veranderd, maar er zijn wel een paar dingen flink veranderd. Dit betreft onder meer de verhuur van de manege. Deze post is flink opgehoogd in het budget. Dit komt onder meer door Aniek Winters, zij heeft bijvoorbeeld de manege een paar keer gehuurd en dit levert per week EUR 1000 op. Er zijn ook andere mensen die willen huren, bijvoorbeeld: de atletiekdag van de atletiekvereniging, de jachthondenvereniging en andere hondenverenigingen. We gaan ervan uit dat we dat volgend jaar ook weer gaan doen en dat we dan de inkomsten zoals gebudgetteerd kunnen halen.

Geluidsinstallatie en binnenbak: De geluidsinstallatie is aan vervanging toe. Bovendien is de binnenbaan aan opknapbeurt toe. Dus willen we in het eerste kwartaal zand en snippers aanvullen.

Wedstrijden: dit jaar is er het een en ander aan wedstrijden afgezegd onder meer in verband met weinig vrijwilligers. Planning is nu om 6x een wedstrijd te doen. Regiokampioenschappen doen we wel weer, deze zullen zijn op 6-7-8 juli 2018. De Regiokampioenschappen leveren ook altijd veel op voor de vereniging.

Kantine omzet is aardig hetzelfde gebleven, vanwege iets minder wedstrijden is het iets minder gebudgetteerd.

Activiteiten inkoop: deze is iets veranderd door minder activiteiten.

Lesgelden: de lesgelden voor het springen zijn omhoog gegaan, ook door de losse lessen die afgenomen zijn. Dressuur op maandag is slechter geworden, maar daar zullen we proberen wat aan te gaan doen.

Per saldo komt het neer op een investering van EUR 3000, maar dit komt met name door investeringen in de binnenbak en de geluidsinstallatie.

René geeft aan dat geluidsinstallatie goedkoper kan en hij heeft iemand gesproken die 2^e hands spullen kan leveren die nog erg goed zijn.

Yvonne vraagt of er ook iets aan de buitenbak kan worden gedaan, want hij is erg zwaar.

Arend: vraagt waarom de inkoop hoger is dan de opbrengst ervan met betrekking tot de regio. Is het nodig zoveel in te kopen? Kunnen we niet minder aanbieden, men zegt "het is nergens zo goed is als in de haarlemmermeer". Marjon legt uit dat de cijfers een vertekend beeld geven omdat er altijd veel

over is dat vervolgens wordt gebruikt. Voor de menwedstrijden was niet veel inkoop nodig bijvoorbeeld. Qua eten zullen eens goed gaan kijken wat we bij de volgende regio gaan doen.

Er wordt nog gevraagd of het ledenaantal is veranderd? Per saldo is het ongeveer gelijk gebleven. Het totale ledenaantal is zo ongeveer 150.

Volgens Arend doet de vrieskist in de frietwagen het niet goed meer. En aangezien we er nog wel gebruik van gaan maken, kunnen we daar geld voor vrij maken? De voorzitter geeft aan dat het wel de bedoeling is dat we 'm gaan opknappen, met beperkt budget. Raquel vraagt wat er nodig is voor vervanging, er is nog wel ruimte. Dus daar kunnen we het dan over hebben.

6. Wedstrijden en andere activiteiten 2018 → jaarkalender 2018

De voorzitter geeft een overzicht van de komende activiteiten:

- 7 jan. Nieuwjaarsborrel;
- 6-7-8- juli regio: daarvoor willen we een werkgroep vastleggen, in overleg met het regiobestuur;
- Onder voorbehoud: clubkampioenschap 21 mei (onder voorbehoud van selectiewedstrijden knhs);
- Menners: 17 maart onderhoudsdag, minimarathon, clinics;
- Resterende (dressuur)wedstrijden plannen we eromheen.

Arend geeft nog aan dat er 2 onderhoudsdagen moeten zijn. Menners hebben 1 dag voor hun rekening genomen, dus rest moet andere dag doen. We zullen dit in jaarkalender inplannen

Overige mededelingen:

- Als er nog iemand wil toetreden tot de kascommissie: dan horen we dat graag.
- De Stichting wil graag horen als er nog klussen zijn. Doel is om het dak in 2019 te vervangen.

Er wordt aangegeven dat de schuifdeur van de beneden kantine klemt/stuk is. Alle schuifdeuren moeten nagekeken worden en er moet een nieuwe deurklink op de beneden kantine. De voorzitter zal Jan van de stichting hierover berichten.

- Er wordt als idee geopperd dat het wellicht een optie is om met Hubertus te kijken of we samen dak kunnen doen. Dan kan het wellicht goedkoper.

7. Rondvraag:

Er wordt gemeld dat de lampen bij de ring het nog steeds niet allemaal doen. Daar is met Jan over gesproken en die gaat het nog een keer opnemen met de gemeente. De voorzitter heeft over twee weken een afspraak met de bestuurders van de Stichting en dan zal hij het nog een keer aangeven.

Irene wil best helpen met het opruimen van de keuken. Binnen de menners is besloten om een cateringcommissie in te stellen. Dit doet ze samen met Stefanie Bank. De frietwagen moet ook regelmatig schoongemaakt worden en vooral opgeknapt.

Sofia geeft aan dat we in de voorjaarsvergadering nog een oproep kunnen doen voor de catering

Er wordt gevraagd of de bomen gerooid gaan worden? De bomen zijn ziek en moeten uiteindelijk weg. Maar dat willen we gelijk laten lopen met het aanpassen van de buitenbaan.

8. Sluiting, drankje en hapje van het bestuur

Niet meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21.15 uur.
